

الاسم: أروى بنت محمد بن عبدالله البلاجي

القسم: الأنظمة

هاتف المكتب:

البريد الإلكتروني الرسمي: amalbalagi@nu.edu.sa

الموقع الإلكتروني (إن وجد):

نبذة تعريفية

أستاذة: أروى البلاجي، محاضرة في قسم الأنظمة كلية العلوم الإدارية، مكتب C50 في مبنى رقم (38) كلية العلوم الإدارية شطر الطالبات.

المؤهلات

(2022) درجة الماجستير في قانون حقوق الإنسان الدولي، من جامعة اسكس، بريطانيا.
(2018) درجة البكالوريوس في الأنظمة من جامعة القصيم مع مرتبة الشرف الأولى، المملكة العربية السعودية.

الخبرات العملية

- محاضرة متعاونة في قسم القانون جامعة الأميرة نورة بنت عبدالرحمن.
- مستشارة قانونية وأخصائية تشريعات لدى شركة حمامة في المملكة العربية السعودية لمدة أكثر من سنتين.
- مستشارة قانونية للعديد من الجهات الحكومية والخاصة في مختلف المجالات القانونية لمدة سنتين.
- مديرة إدارة البحث والتطوير القانوني لدى إحدى الشركات في المملكة العربية السعودية لمدة سنة ونصف.

الاهتمامات البحثية

- قانون حقوق الإنسان
- القانون الدولي الإنساني
- القانون الدولي

النشر العلمي

- بحث في المجلة الدولية للإدارة والعلوم التطبيقية بعنوان "حقوق الإنسان وحماية البيئة من ضرر الأعمال".
- الاختلافات في حقوق المرأة العاملة بين الأنظمة القانونية الإسلامية والغربية (رسالة ماجستير).

الأنشطة الأخرى

عضوة مكلفة في لجنة ضمان الجودة لقسم الأنظمة.
منسقة للجودة بقسم الأنظمة – شطر الطالبات.

Name: Arwa Mohammad Abdullah Albalaji

Department: Law

Tel:

E-mail: amalbalagi@nu.edu.sa

Web Site (Optional) :

Professional Summary

Arwa Albalaji is a lecturer at the Law department in the College of Science and Literature, Office number C50, Building Number (38) Collage of Science and Literature, Female section

Qualifications

(2022) Master's degree in International Human Rights Law, University of Essex, United Kingdom.

(2018) Bachelor's degree in Law with First-class honors, Qassim University, the Kingdom of Saud Arabia.

Experience

- Co-operator Lecturer at Princess Noura Bint Abdulrahman University.
- Senior Associate and legislative specialist at Law firm Company in Saudi Arabia for over two years.
- Legal advisor to many governmental and private entity in various legal fields for two years.
- Leader for the legal Research and development department at Saudi company for year and half.

Research Interests

- Human Rights Law
- International Humanitarian Law
- International Law

Publications

- [A paper on the International Journal of Management and Applied Science titled " Human Rights and Environmental Protection from Business Harm"](#)
- How do the rights of women workers differ between Islamic and Western legal systems (Master's Dissertation).

Other Activities

- Designated member of the Quality Assurance Committee of the Law Department.
- Quality Coordinator in the Systems Department - Female Section.